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PROTOKÓŁ NR IX/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 17 czerwca 2011 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 
17 czerwca 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Miście nad Pilicą i trwała od godz.1000 do godz. 1420. 

 
 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 
obrad obecnych było - 13 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 
 
W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 
2. Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 
3. Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy   p. Iwona Kieszek 
4.Wicedyrektor SP ZOZ  
w Nowym Mieście nad Pilicą    p. Dorota Kwietniewska 
5. Dyrektor SP ZOZ  
w Nowym Mieście nad Pilicą    p. Tomasz Skura 
6. Kierownik Posterunku Policji   asp. mgr Janusz Dobrosz 
7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do protokołu. 
8. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 
 

PKT 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o zgłoszenie 
kandydata na sekretarza obrad. Radny p. Mirosław Bors zgłosił kandydaturę radnego 
p. Jana Olszaka, który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie zgłoszono. W 
głosowaniu za 13 na stan obecnych 13, przeciw 0, wstrzymał się 0. Sekretarzem 
obrad został radny p. Jan Olszak. 
 
 

PKT 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy z 
radnych otrzymał w ustawowym terminie porządek obrad zapytał, czy są wnioski, 
czy uwagi do proponowanego porządku obrad. Burmistrz Miasta i Gminy 
wnioskowała o zamieszczenie w proponowanym porządku obrad w pkt 8 ppkt h 
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projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na Lata 2011 – 2014. Poinformowała, że w/w projekt uchwały 
przedstawiała na posiedzeniach Komisji. Więcej wniosków i uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przegłosowanie wniosku Burmistrza 
Miasta i Gminy o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 8, ppkt. h w w/w sprawie. 
W głosowaniu za 13 na stan obecnych 13 radnych wniosek został przyjęty.  
Radny Stanisław Orzeszek wnioskował aby z dzisiejszych obrad sesji w pkt 8 
Podjęcie uchwał w sprawie, zdjąć ppkt e zmian w budżecie na 2011 rok. Więcej 
wniosków i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o 
przegłosowanie wniosku Radnego p. Stanisława Orzeszka w/w sprawie. W 
głosowaniu na stan obecnych radnych 13, za – 3, przeciw – 10, wstrzymał się – 0. 
Wniosek nie został przyjęty. 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany porządek obrad z przyjętą 
zmianą. Uwag nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad proponowanym 
porządkiem obrad. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych przyjęto 
porządek obrad w następującym brzmieniu: 
1. Wybór sekretarza. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatnich sesji. 
4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej 
7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Miasta i Gminy za 2010 rok. 
- omówienie sprawozdań przez Skarbnika Miasta i Gminy  
- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji 
budżetu za 2010 rok. 
- przedstawienie oceny sprawozdania finansowego za 2010 rok przez Komisję 
Rewizyjną. 
- przedstawienie oceny sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 rok przez 
Komisję Rewizyjną  
- przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie absolutorium. 
- przedstwienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 
Rewizyjnej. 
- dyskusja. 
8.Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zatwierdzenia sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu za 2010 rok i 
sprawozdania finansowego 
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b) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok 
c)zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2011 roku 
d) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na 
dofinansowanie zakupu sprzętu do rehabilitacji dla Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą 
e) zmian w budżecie na 2011 rok 
f) skierowania do Rady Ministrów RP apelu o podjęcie działań zmierzających do 
pomocy polskim rolnikom. 
g) upoważnieniua Burmistrza do nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości. 
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 
2011-2014. 
 

PKT 3 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że ostatnie 
sesje odbyły się 15 kwietnia 2011r. i 18 kwietnia 2011r.sesja uroczysta, protokoły z 
ostatnich sesji Rady wyłożone były do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy są uwagi 
lub zastrzeżenia do protokołów z ostatnich sesji Rady. Uwag i zastrzeżeń nie 
zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów. W głosowaniu 
za 12 na stan obecnych 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymał się – 1. Protokoły z 
ostatnich sesji rady został przyjęte. 
Pan Dyrektor Tomasz Skura poinformował, iż od 1 lipca 2011r. zostanie 
przywrócona Nocna i Świąteczna Opieka Zdrowotna. Pomoc lekarska przez SP ZOZ 
zostanie udzielana gminie Nowe Miasto nad Pilicą, Goszczyn, Odrzywół, Klwów, 
Potworów, Mogielnica i Błędów. SP ZOZ brał udział w wielu przetargach. W dniu 
15 czerwca 2011 roku odbyło się rozstrzygnięcie ofert konkursowych w której 
wygrał SPZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą. Dyrektor poinformował, iż zostały 
zakupione nowe karetki. Obecnie w pogotowiu znajdują się 4 karetki reanimacyjne i 
3 karetki podstawowego lecznictwa, które zostały wyposażone w nowoczesny sprzęt. 
W związku z tym nie zachodzi już potrzeba pokonywania wielu kilometrów w 
poszukiwaniu pomocy medycznej.  
Podziękował Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbarze Gąsiorowskiej oraz Członkowi 
Zarządu Powiatu Grójeckiego panu Krzysztofowi Fiksowi za wkład i zaangażowanie. 
Nadmienił, że gdyby nie pomoc ze strony Radnych i mieszkańców nie udałoby się 
osiągnąć zamierzonego celu.  

Pani Dyrektor poinformowała, że dzięki przywróceniu NPL i ratownictwa nie 
zostało zlikwidowanych 40 miejsc pracy. Podziękowała za zaangażowanie i 
predyspozycje Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbarze Gąsiorowskiej oraz 
Członkowi Zarządu Powiatu Grójeckiego panu Krzysztofowi Fiksowi. Delegacja 
ratowników ze szpitala podziękowała pani Burmistrz i panu Krzysztofowi Fiksowi 
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oraz Radnym za ich zaangażowanie, wręczając kwiaty na ręce Pani Burmistrz 
Barbary Gąsiorowskiej. 

 Pani Burmistrz w imieniu gminy i mieszkańców miasta i podziękowała 
Dyrekcji SPZOZ za starania, aby nocna pomoc lekarska i ratownictwo pozostało na 
terenie SP  ZOZ Nowe Miasto nad Pilicą. 

 
PKT 4 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej Rady Miejskiej p. Ignacy 
Król poinformował, że na posiedzeniu Komisji w dniu 10 czerwca 2011 roku 
zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego (działki 
budowlane, ich ilość, stan tych działek, mieszkania komunalne). 

2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 
3. Sprawy bieżące. 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki poinformował, że na 
osiedlu komunalnym przy ulicy Ogrodowej pozostało do sprzedaży 8 lokali oraz dwa 
budynki komunalne przy ulicy Kościuszki 3 i przy ulicy Bielińskiego 28 w których 
pozostało łącznie 12 lokali mieszkaniowych do sprzedaży. Poinformował, że w 2010 
roku na terenie miasta w rejonie ulicy Tomaszowskiej – Rawskiej zostały sprzedane 
3 działki budowlane oraz dwie działki rolne w miejscowości Gostomia i Sacin.  

 
Członkowie Komisji Budżetowo - Gospodarczej zapoznali się z następującymi 

projektami uchwał, które przedstawiła pani Burmistrz: 
- w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania Burmistrza z wykonania 
budżetu za 2010 rok i sprawozdania finansowego.  
- w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy nad Pilicą absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu na 2010 rok. 
- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2011 roku. Nadmieniła, 
że Zakład Usług Komunalnych należałoby wyposażyć w odpowiedni samochód 
przeznaczony do zbiórki odpadów. Koszt samochodu wynosiłby około 900 000 00zł. 
Poinformowała, że gmina Nowe Miasto może ubiegać się o dofinansowanie w formie 
pożyczki na zakup samochodu specjalistycznego. Wniosek został złożony o 
przyznanie pożyczki.  
 
Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie.  
- w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 
Grójeckiemu na dofinansowanie zakupu sprzętu do rehabilitacji dla Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Poinformowała, że zostanie udzielona pomoc finansowa w formie dotacji celowej z 
budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2011 rok, w wysokości 30 000 00zł. 
Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 
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- zmiany w budżecie miasta i gminy na 2011 rok przedstawiła p. Ewa Bator Skarbnik 
Miasta i Gminy. Planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2011 rok zwiększa 
się o kwotę 189 261zł., planowane wydatki budżetu miasta i gminy na 2011 rok 
zwiększa się o kwotę 1 348 000zł. Po zmianach plan dochodów budżetu miasta i 
gminy wynosi w kwocie 21 076 187zł. natomiast plan wydatków wynosi 
23 373 587zł. W związku z tymi zmianami zwiększa się deficyt o kwotę 1 158 739zł. 
i wynosi 2 297 400zł. Członkowie Komisji w głosowaniu 4 – za, przeciw – 0, 
wstrzymał się – 1. 
 
Pan Radny Jędryka zapytał dlaczego remont pałacu musi wykonać gmina. Pani 
Burmistrz poinformowała, że jest to zalecenie konserwatora zabytków. Radny 
Jędryka zapytał również skąd zostaną pozyskane dodatkowe pieniądze na odbudowę 
mostu na rzece Pilica w miejscowości Gostomia. Pani Burmistrz poinformowała że 
są zapewnienia ze strony Wojewody odnośnie dodatkowego dofinansowania na 
odbudowę mostu.  
 
- Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Kacprzyk przedstawił projekt uchwał w 
sprawie skierowanie do Rady Ministrów RP apelu w sprawie podjęcia działań 
zmierzających do pomocy polskim rolnikom.  
 
- Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza 
do nieodpłatnego przyjęcia własności nieruchomości. Pani Burmistrz wyjaśniła 
procedurę przejęcia na rzecz Gminy Nowe Miasto nad Pilicą od Wspólnoty 
Gruntowej wsi Gostomia własności nieruchomości oznaczonej jako działka położna 
we wsi Gostomia z przeznaczeniem na drogę publiczną. 
 
- Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2011-2014. 
 

Pan Zbigniew Kacprzyk - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o 
piśmie, które wpłynęło do Biura Rady od p. Edmunda Pietrzaka z dnia 07.06.2011r.w 
sprawie umożliwienia budowy mostu na własny koszt na rzece Pilica w miejscowości 
Domaniewice. Pismo do wglądu w Biurze Rady. 
Pani Burmistrz poinformowała, że były przeprowadzone wstępne rozmowy z panem 
Pietrzakiem w sprawie budowy mostu w miejscowości Domaniewice. Nadmieniła, że 
w przedsięwzięciu tym powinny wziąć udział gmina Odrzywół, Poświętne i Nowe 
Miasto. Mieszkańcy naszej gminy mają zabezpieczony dojazd, a dbanie o 
mieszkańców pozostałych gmin nie należy do nas. Wójt głównie Odrzywołu 
powinien zadbać o to, aby zabezpieczyć przejazd. Wybudowanie mostu przez pana 
Pietrzaka wiąże się z pobieraniem opłaty za przejazd. Po dyskusji Członkowie 
Komisji jednoznacznie ustosunkowali się do budowy mostu przez pana Pietrzaka.  
Pani Burmistrz poinformowała o możliwości zakupu samochodu specjalistycznego 
do zbiórki odpadów segregowanych i niesegregowanych z terenu miasta i gminy 
Nowe Miasto nad Pilicą oraz budowie kanalizacji burzowej w ulicy Południowej. 
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Poinformowała, że zostały zwiększone wydatki na budowę mostu w miejscowości 
Gostomia, który uległ zniszczeniu podczas powodzi. Nadmieniła, iż część materiału 
mostu utonęła, pozostałe części nie można było wyłowić. 
 
Radny Jędryka poprosił o wywiezienie na wyrównanie drogi tłucznia i piasku dla 
mieszkańców przy ulicy 1 – stycznia. Pani Burmistrz poinformowała, że piasek nie 
może zagwarantować, ale tłuczeń zostanie wywieziony. 
Radny Dziurowicz zapytał co należy zrobić z zużytymi meblami. Pani Burmistrz 
poinformowała, że każdy powinien powiadomić ZUK, jeśli ma na stanie zużyte 
meble natomiast ZUK za odpowiednią zapłatą odbiera. 
 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – p. Teresa Dudek poinformowała, że w 
okresie międzysesyjnym odbyły się trzy posiedzenia w dniu 30 maja 2011 roku 
zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym za 2010 rok. 
2. Informacja o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 
 

 Skarbnik Miasta i Gminy poinformowała, że Burmistrz Miasta i Gminy 
zgodnie z ustawą o finansach publicznych przedkłada sprawozdanie finansowe 
jednostki samorządu terytorialnego - Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 
2010 rok, składające się z: bilansu wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą, bilansu jednostki budżetowej, rachunku zysków i strat jednostki (wariant 
porównawczy ) sprawozdanie łączne jednostek budżetowych, zestawienia zmian w 
funduszu jednostki sprawozdanie łączne jednostek budżetowych, bilansu 
gospodarstwa pomocniczego jednostki budżetowej, rachunku zysków i strat jednostki 
(wariant porównawczy) sprawozdanie łączne gospodarstw pomocniczych, 
zestawienia zmian w funduszu jednostki sprawozdanie łączne gospodarstw 
pomocniczych.  
Pani Skarbnik przedstawiła bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego Gminy Nowe Miasto nad Pilicą sporządzonego na dzień 31.12.2010 
roku aktywa stan na koniec roku  środki pieniężne wynosiły 817 475,55 zł., 
należności i rozliczenia na koniec roku wynosiły 125 886,79 zł. Łączna suma 
aktywów na koniec roku wynosiła 943 362,34 zł. Pasywa stan na koniec roku 
zobowiązań wynosił 353 092,88 zł., natomiast niedobór budżetu wynosił -
1 190 483,59 zł., skumulowana nadwyżka lub niedobór na zasobach budżetu wynosił 
1 440 034,05 zł. Łączna suma pasywów wynosiła 943 362,34 zł. 
Pani Skarbnik zapoznała z bilansem jednostki budżetowej aktywa stan na koniec roku 
aktywa trwałe wynosiły 20 969 761,95 zł., aktywa obrotowe 481 975,96 zł. Suma 
aktywów na koniec roku wynosiła 21 451 737,91 zł. Pasywa stan na koniec roku 
fundusz wynosił 20 638 139,71 zł., fundusz jednostki 17 234 386,95 zł., wynik 
finansowy netto 3 403 752,76 zł., zobowiązania krótkoterminowe i fundusze 
specjalne 813 598,20 zł., zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 127 081,45 zł. 
Suma pasywów na koniec roku wynosiła 21 451 737,91 zł. 
Pani Skarbnik przedstawiła rachunek zysków i strat jednostki (wariant porównawczy) 
stan na koniec roku zysk wynosił 3 403 752,76 zł. 



 7

Skarbnik zapoznała z zestawieniem zmian w funduszu jednostki stan na koniec roku 
fundusz wynosił 20 638 139,71 zł. 
Pani Skarbnik przedstawiła bilans gospodarstwa pomocniczego jednostki budżetowej 
aktywa stan na koniec roku wynosił 8 109 386,94 zł. natomiast aktywa obrotowe 
165 556,62 zł. Suma aktywów wynosiła 9 238 301,13 zł. Pasywa stan na koniec roku 
fundusz wynosił 8 236 054,03 zł., zobowiązania krótkoterminowe i fundusze 
specjalne wynosiły 38 889,53 zł. Suma pasywów wynosiła 8 274 943,56 zł.  
Pani Skarbnik przedstawiła rachunek zysków i strat jednostki (wariant porównawczy) 
stan na koniec roku zysk wynosił 22 770,42 zł. oraz zestawienie zmian w funduszu 
jednostki stan na koniec roku fundusz wynosił 8 236 054,03 zł. Sprawozdanie 
finansowe zostało omówione szczegółowo. Pani Skarbnik przedstawiła również Rb – 
28 S Roczne sprawozdanie z wykonania planu wydatków planu budżetowych 
jednostki samorządu terytorialnego, Rb – 27 S Roczne sprawozdanie z wykonania 
planu dochodów budżetowych jednostki samorządu terytorialnego, Rb – NDS 
Kwartalne sprawozdanie o nadwyżce/deficycie jednostki samorządu terytorialnego, 
RB – PDP Roczne sprawozdanie z wykonania dochodów podatkowych gminna 
koniec 2010 roku, RB – Z Kwartalne sprawozdanie o stanie zobowiązań według 
tytułów dłużnych oraz poręczeń i gwarancji i jednostki samorządu terytorialnego, Rb 
– N Kwartalne sprawozdanie o stanie należności oraz wybranych aktywów 
finansowych. Omówione również zostały szczegółowo załączniki. Członkowie 
Komisji nie wnieśli uwag do sprawozdania finansowego jednostki samorządu 
terytorialnego – Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 2010 rok w głosowaniu 
na stan obecnych radnych 5 – za.  

Pan Tomasz Bogacki pracownik Urzędu Miasta i Gminy przedstawił wykaz 
nieruchomości do sprzedaży. Poinformował, że w 2010 roku dokonano sprzedaży 5 
działek położonych na terenie miasta i gminy za kwotę 119 250,00 zł. netto. 
Nadmienił, że w bieżącym roku nieruchomości sukcesywnie są wystawiane do 
sprzedaży. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag.  

 
W dniu 03 czerwca 2011 roku Komisja zajmowała się następującymi 
sprawami:Informacja o realizacji zadań w trybie ustawy o zamówieniach publicznych 
w 2010 roku. 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok. 
2. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
3. Sprawy bieżące. 
Informację o realizacji zadań w trybie ustawy o zamówieniach publicznych w 

2010 roku przestawiła p. Iwona Kieszek – Sekretarz Miasta i Gminy. W 2010 roku 
odbyło się 19 przetargów nieograniczonych wszystkie zostały zrealizowane. Odbiory 
tych inwestycji już były. Do przetargów głównie były pytania, zaskarżeń nie było. 
Radny p. Jacek Bors zapytał kiedy będzie położona nowa nawierzchnia na ulicy 
Wąskiej. Pani Sekretarz odpowiedziała ,że musi być najpierw zrobione odwodnienie 
na ulicy zanim położona zostanie nowa nawierzchnia.  

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że Burmistrz Miasta i 
Gminy zgodnie z ustawą o finansach publicznych przedkłada sprawozdanie roczne z 
wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2010 rok, sprawozdania z realizacji planu 



 8

finansowego samorządowej instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia 
komunalnego. Sprawozdanie obejmuje wykonanie dochodów i wydatków w zakresie 
zadań własnych gminy, zadań zleconych przez administrację rządową, zadań 
zrealizowanych na podstawie porozumień między jednostkami samorządu 
terytorialnego oraz przychodów i wydatków Gospodarstwa Pomocniczego Zakładu 
Usług Komunalnych działającego do dnia 31 grudnia 2010 roku przy Urzędzie 
Miasta i Gminy, zrealizowanych inwestycji, sprawozdania z działalności 
samorządowej instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia komunalnego jako 
dokument towarzyszący sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2010 rok. W 
pierwotnej wersji uchwały budżetowej na 2010 rok Rada uchwaliła dochody w 
wysokości 16 988 616 zł., natomiast wydatki w wysokości 19 188 975 zł., gdzie 
planowany deficyt budżetu wyniósł 2 200 359 zł. Jego źródłem finansowania 
deficytu budżetowego zaplanowano zaciągnięcie kredytów i pożyczek w kwocie 
1 125 000zł., nadwyżkę budżetową w kwocie 275 359 zł. oraz wolne środki w 
wysokości 800 000zł. Nowelizacji uchwały budżetowej dokonywano w trakcie roku 
budżetowego uchwałami Rady oraz Zarządzeniami Burmistrza. Po uwzględnieniu 
wszystkich uchwał Rady Miejskiej oraz Burmistrza Miasta i Gminy plan dochodów 
budżetu wyniósł 18 058 928,00 zł., zaś plan wydatków budżetu wyniósł 
19 691 013,00 zł. z planowanym deficytem budżetu w wysokości 1 632 085,00 zł., a 
jako źródła pokrycia deficytu wskazano przychody z tytułu nadwyżki budżetowej z 
lat ubiegłych w kwocie 1 282 085,00zł. oraz wolne środkami w wysokości 
800 000,00zł. W ramach dochodów i wydatków określone zostały środki na 
realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych gminie ustawami w wysokości 2 289 557 zł. Otrzymano również dotacje 
na zadania własne gminy w kwocie 357 862 zł. Po uwzględnieniu wszystkich zmian 
w budżecie plan dochodów i wydatków w zakresie dotacji celowych zamknął się 
kwotą 2 647 419zł. Planowane dochody budżetu miasta i gminy 18 058 928,00 zł., 
zrealizowano w kwocie 17 678 958,77zł. co stanowiło co stanowiło 97,90% 
przyjętego planu ogółem. Pani skarbnik na zakończenie omawiania realizacji budżetu 
miasta i gminy za 2010 rok stwierdziła, że wykonanie budżetu realizowało się w 
następujących wielkościach: dochody budżetu zamknęły się kwotą 17 678 958,77zł w 
tym dochody bieżące – 16 843 979,67zł. i dochody majątkowe – 834 979,10 zł.  

Wydatki budżetu zamknęły się kwotą 18 869 442,36 zł. w tym wydatki bieżące 
– 14 852 117,90 zł., dochody majątkowe – 4 017 324,46zł. Związku ze znaczącą 
kwotą wydatkowaną w 2010 roku na realizację zadań inwestycyjnych, rok budżetowy 
2010 zamknął się deficytem w wysokości 1 190 483,59 zł., który został pokryty 
nadwyżką budżetową z lat ubiegłych – 740 483,59zł. oraz wolnymi środkami – 
450 000,00 zł. Zostały również szczegółowo omówione załączniki do 
przedstawionego sprawozdania z wykonania budżetu. Członkowie Komisji nie 
wnieśli uwag do sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 rok w głosowaniu 4 – 
za, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Członkowie Komisji zapoznali się z opinią RIO w sprawie przedłożenia przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego.  

W dniu 29.04.2011 , 15.05.2011r.,19.05.2011r., roku Komisja w składzie: 
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1. Radny Jan Olszak-przewodniczący  
2. Radny Kazimierz Tomczyk-członek 
3. Radny Andrzej Zając-członek, przeprowadziła kontrolę kruszywa drogowego 
przeznaczonego na drogi gminne. Komisja nie stwierdziła nieprawidłowości.  
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Stanisław Motyl poinformował, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja w dniu 13 czerwca 2011 roku zajmowała się 
następującymi sprawami:  

1. Zapoznanie się z projektami uchwał. 
2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

Członkowie Komisji Oświatowo – Społecznej zapoznali się z następującymi 
projektami uchwał: 
- w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania Burmistrza z wykonania 
budżetu za 2010 rok i sprawozdania finansowego  
- w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy nad Pilicą absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu na 2010 rok. 
 
- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2011 roku. Pani 
Burmistrz nadmieniła, że Zakład Usług Komunalnych należałoby wyposażyć w 
odpowiedni samochód przeznaczony do zbiórki odpadów. Koszt samochodu 
wynosiłby około 900 000 00zł. Poinformowała, że gmina Nowe Miasto może ubiegać 
się o dofinansowanie w formie pożyczki na zakup samochodu specjalistycznego. 
Został złożony wniosek o przyznanie takiej pożyczki. Członkowie Komisji projekt 
uchwały zaopiniowali pozytywnie.  
 
- w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 
Grójeckiemu na dofinansowanie zakupu sprzętu do rehabilitacji dla Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. Wg. tego 
projektu zostanie udzielona pomoc finansowa w formie dotacji celowej z budżetu 
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2011 rok, w wysokości 30 000, 00zł. Członkowie 
Komisji projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 
 
- zmiany w budżecie miasta i gminy na 2011 rok przedstawiła p. Ewa Bator Skarbnik 
Miasta i Gminy. Planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2011 rok zwiększa 
się o kwotę 189 261zł., planowane wydatki budżetu miasta i gminy na 2011 rok 
zwiększa się o kwotę 1 348 000zł. Po zmianach plan dochodów budżetu miasta i 
gminy wynosi w kwocie 21 076 187zł. natomiast plan wydatków wynosi 
23 373 587zł. W związku z tymi zmianami zwiększa się deficyt o kwotę 1 158 739zł. 
i wynosi 2 297 400zł.  
 
Pan Radny Orzeszek zapytał dlaczego zwiększa się wzrost wydatków na zadanie 
inwestycyjne budowy mostu na rzece Pilica w miejscowości Gostomia o kwotę 
500 000,00zł. Pani Burmistrz poinformowała, że podczas powodzi most runął część 
elementów zostało zatopionych, część odnaleziono. Dokumentacja odbudowy mostu 
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opracowana była przed powodzią. Podpory, które miały być wykorzystane do 
odbudowy starego mostu zostały uszkodzone. Nadmieniła, że można byłoby je 
wykorzystać, ale za kilka lat należałoby je wymienić. W związku z tym, że w 
kosztorysie był określony materiał, w tym momencie tego materiału nie ma. 
Wykonawca w piśmie poinformował, że materiał ten nie nadaje się do odzysku jak 
było w kosztorysie, ponieważ barierki i inne elementy są pokrzywione nie można je 
wyprostować, a podpory są niestabilne. I to zwiększa koszty budowy. Pani Burmistrz 
poinformowała że są zapewnienia ze strony Wojewody odnośnie dodatkowego 
dofinansowania na odbudowę mostu.  
Pan Przewodniczący Motyl zapytał o budowę obwodnicy w Nowym Mieście nad 
Pilicą. Pani Burmistrz poinformowała, że w tym roku najprawdopodobniej zostanie 
dokończona dokumentacja. Realizacja budowy przewidziana jest na początek 
przyszłego roku jeśli nie będzie odwołań.  
Pan Radny Orzeszek zapytał o kwestię ochrony zabytków i opiekę nad zabytkami. 
Pani Burmistrz poinformowała, że wpłynęła decyzja konserwatora na remont pałacu 
w tym uszkodzonych rynien i zabezpieczenie elewacji. Ponieważ nie wpłynęły 
wnioski na żadne inne remonty dlatego też pieniądze przejdą na remont pałacu. 
Pan Radny Orzeszek wniósł wniosek o wyodrębnienie z projektu uchwały zmian w 
budżecie miasta i gminy na 2011 rok budowę mostu na rzece Pilica w miejscowości 
Gostomia odrębnym projektem uchwały. W głosowaniu na 4 obecnych radnych, za 
przyjęciem – 2 za, przeciw – 2. Wniosek nie został przyjęty. 
 
- Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Kacprzyk przedstawił projekt uchwał w 
sprawie skierowanie do Rady Ministrów RP apelu w sprawie podjęcia działań 
zmierzających do pomocy polskim rolnikom.  
 
- Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza 
do nieodpłatnego przyjęcia własności nieruchomości.  
 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kacprzyk poinformował, o 
piśmie, które wpłynęło do Biura Rady od Radnego Pietruchy w sprawie 
udostępnienia materiałów, protokołów posiedzeń rady. Przewodniczący nadmienił, że 
każdy może korzystać z materiałów , które są udostępnione, nie ma potrzeby 
wysyłania ich Radnemu. Pani Burmistrz poinformowała, że w sprawie udostępniania 
materiałów kopii z nagrań sesji Rady Miejskiej w przypadku ich zniszczenia 
odpowiada pracownik Biura Rady. Pan Przewodniczący nadmienił, że nagrania są 
przechowywane przez kolejne dwie sesje, a następnie zostają niszczone.  
Pan Przewodniczący poinformował, że do Biura Rady wpłynęło  
- Pismo pani Burmistrz w sprawie pisma dotyczącego nie wzięcia przez Ośrodek 
Pomocy Społecznej w realizacji projektu w ramach Poddziałania 7.1.1. dotyczącego 
rozwoju upowszechniania i aktywnej integracji przez Ośrodki Pomocy Społecznej  
- Pismo pani dyr. Barbary Misińskiej w sprawie nocnej i świątecznej pomocy 
medycznej.  
- Podanie pana Edmunda Pietrzaka w sprawie projektu budowy mostu na rzece Pilica 
w miejscowości Domaniewice.  
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PKT 5 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła informację za okres 
międzysesyjny tj. od dnia 15.04.2011 roku do 17.06.2011 roku. 

1. W dniu 12 kwietnia 2011 roku dokonano odbioru modernizacji oświetlenia 
drogowego na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą na kwotę 20.000 zł. W 
ramach modernizacji dobudowano ponad 800 mb linii oświetlenia ulicznego 
oraz wymieniono stare i zamontowano nowe oprawy sodowe. Dzięki tej 
inwestycji zmodernizowano oświetlenie w Łęgonicach, Bielinach, Woli 
Pobiedzińskiej i Promniku oraz na ul. Wspólnej i ul. 1 Stycznia w Nowym 
Mieście nad Pilicą.  

2.W dniu 18 kwietnia 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą miało miejsce szczególne wydarzenie. Uroczystą 
sesję Rady Miejskiej zwołano z okazji wręczenia „Złotego Krzyża Zasługi” ks. 
prałatowi Stanisławowi Lechowi. Uroczystość swoją obecnością zaszczycili: 
Wicewojewoda Mazowiecki p. Dariusz Piątek oraz Starosta Powiatu 
Grójeckiego p. Marian Górski.  

3. W dniu 19 kwietnia 2011 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót 
Drogowych Zaskórski i Wspólnicy z Gielniowa na wykonanie modernizacji 
(przebudowy) nawierzchni ulicy Tomaszowskiej (osiedle) i nawierzchni ulicy 
Wąskiej w Nowym Mieście za kwotę 118 199,69 zł brutto. Zakład Usług 
Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą wykona kanalizację burzową przy 
ul. Południowej w Nowym Mieście nad Pilicą za kwotę – 36 368,82 zł. brutto. 

4. Kolejną inwestycją na terenie naszej gminy było wykonanie przepustów w 
Bielinach i Godzimierzu. W miejscowości Bieliny wykonano przepust z rur 
zbrojonych o średnicy 1000 mm, długości 7 m wraz z przyczółkami, oraz 
odwodnieniem rowu na długości 30 mb. Koszt tego zadania to 10.455,00 zł 
brutto. Natomiast w miejscowości Godzimierz wykonano przepust z rur 
zbrojonych o średnicy 600 mm, długości 6 m wraz z wykopaniem rowu i 
wycinką krzaków na długości 185 mb. Zakres tych robót został wykonany za 
kwotę 11.106,90 zł brutto. 

5. Na teren miasta zakupionych zostało kolejnych 10 sztuk ławek, dzięki nim 
nasze miasto wygląda estetyczniej.  

6. W dniu 21 kwietnia 2011 roku przy udziale inwestora, wykonawcy i 
inspektora nadzoru, dokonano odbioru technicznego zmodernizowanego 
odcinka drogi wojewódzkiej nr 707 w miejscowości Żdżary na odcinku o 
długości 2092 mb. Wykonano nową nawierzchnię bitumiczną, przepusty oraz 
pobocza. 

7. W dniu 26 kwietnia 2011 roku podpisano umowę z firmą INTOP z Warszawy, 
na odbudowę drewnianego mostu na rzece Pilicy w miejscowości Gostomia za 
kwotę 1 475 503,09 zł brutto. 
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8. W dniu 29 kwietnia 2011 roku zakończono naprawę usterek w urządzeniach 
placów zabaw w Nowym Mieście nad Pilicą. Ogólny koszt – 1 476,00 zł. 

9. W dniu 3 maja 2011 roku w Nowym Mieście nad Pilicą w związku z 220 
rocznicą uchwalenia Konstytucji 3 Maja odbyła się uroczystość patriotyczno-
religijna upamiętniająca to ważne dla Polski wydarzenie. Uroczystość ta 
połączona została z obchodami Dnia Strażaka, z okazji przypadającego na 
dzień 4 maja święta patrona strażaków - św. Floriana. 

10.W dniu 4 maja 2011 roku podpisano umowę z wyłonionym w drodze 
przetargu nieograniczonego na budowę sieci wodociągowej – przełożenie 
rurociągu we wsi Żdżary z terminem realizacji 60 dni od daty podpisania 
umowy. Koszt zadania – 182 998,75 zł. brutto. Roboty na ukończeniu. 

11.W dniu 14 maja 2011 roku w Parku w Nowym Mieście nad Pilicą odbył się 
bieg rekreacyjny (rodzinny) zorganizowany przez Stowarzyszenie Biegiem 
przez Polskę 

12.W dniu 18 maja 2011 roku dokonano odbioru końcowego zrealizowanego 
zadania w postaci przebudowy drogi gminnej we wsi Wierzchy. Całkowita 
wartość inwestycji 166 885,24 zł. Wykonano nawierzchnię z mieszanek 
mineralno bitumicznych grubości 5 cm na długości 750 mb o szerokości 4,00 
m z obustronnymi poboczami gruntowymi. 

13.W dniu 18 maja 2011 roku w Publicznym Gimnazjum im. Karola Wojtyły w 
Nowym Mieście nad Pilicą miały miejsce uroczyste obchody Dnia Patrona. W 
tym roku miał szczególne znaczenie ze względu na beatyfikację, która odbyła 
się 1 maja.  

14.W niedzielę 22 maja 2011 roku odbyło się uroczyste otwarcie Stadionu 
Miejskiego przy ul. Ogrodowej. Poświęcenia stadionu dokonał ksiądz Prałat 
Jan Widera – proboszcz dekanatu nowomiejskiego oraz Ojciec Krzysztof 
Gajewski – Gwardian Klasztoru Braci Mniejszych Kapucynów. Stadion był 
odbudowywany przez trzy lata.  Koszt inwestycji to 829.224.75 zł. 
Dofinansowanie do projektu uzyskano z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej 
Ministerstwa Sportu – 250.000,00 zł oraz z Urzędu Marszałkowskiego – 
60.000,00 zł.  

15.W dniu 23 maja 2011 roku  na terenie naszej gminy przeprowadzone zostały 
profilaktyczne badania mammograficzne zorganizowane przez  Przychodnię 
Profilaktyki i Diagnostyki Obrazowej z Białegostoku, w przystosowanym do 
tego celu mammobusie, na parkingu przed strażnicą OSP Nowe Miasto nad 
Pilicą. Planujemy kolejną taką akcję w lipcu 2011 roku zorganizowaną przez 
Centrum Onkologii – Instytut Marii Curie-Skłodowskiej z Warszawy, tym 
razem będzie to cytomammobus, który będzie stacjonował w Nowym Mieście 
nad Pilicą przez 5 dni. Zachęcamy wszystkie kobiety do skorzystania z 
możliwości przebadania się przez specjalistów z Centrum Onkologii. (Sołtysi 
otrzymają plakaty ze szczegółowym harmonogramem). 
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16.W dniu 23 maja 2011 roku dokonano odbioru końcowego zadania w postaci 
przebudowy drogi we wsi Pobiedna. Całkowita wartość inwestycji 159 499,15 
zł. Wykonano nawierzchnię z mieszanek mineralno bitumicznych grubości 5 
cm na długości 700 mb o szerokości 4,00 m z obustronnymi poboczami 
gruntowymi. 

17.W dniu 23 maja 2011 roku dokonano także odbioru końcowego wykonanego 
remontu cząstkowego ulic i dróg o nawierzchni bitumicznej masą na gorąco 
oraz poprzez powierzchniowe utrwalenie emulsją i grysami. Wyremontowano 
2024,90 m2 nawierzchni za kwotę 95 270,77 zł brutto, w tym na ulicach 
powiatowych 651,33 m2 za kwotę 28 219,74 zł brutto. 

18.W drodze zapytania cenowego wyłoniono wykonawcę na remont budynku 
świetlicy wiejskiej w Bielinach. Wpłynęły 4 oferty. Najdroższa 31 980,00 zł., 
najtańsza – 12 500,00 zł.. Zlecenie wystawiono najtańszej firmie z terminem 
realizacji do 08.07.2011r. Roboty na ukończeniu. 

19.W dniu 27 maja 2011 roku swój Dzień Patrona świętowała także PSP im 
Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Piękne wiersze i pieśni o tematyce patriotycznej a także wizyta w szkole 
Księdza Jana Widery, który opowiedział o swoich spotkaniach z Prymasem 
przyczyniły się do podniosłości i niezwykłości tego dnia.  

20.W dniu 28 maja 2011 roku delegacja z PSP Nowe Miasto nad Pilicą 
uczestniczyła w II Ogólnopolskim Zlocie Szkół im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego, który miał miejsce w Warszawie. Zlot odbył się w rocznicę 
obchodów 30 - lecia śmierci Prymasa Tysiąclecia. Uczestniczyło w nim 80 
szkół noszących jego imię. 

21.W dniu 29 maja 2011 roku odbył się XI Honoracki Dzień Młodzieży, w 
ramach którego już po raz czwarty zorganizowano Przegląd Piosenki 
Religijnej. W przeglądzie wystąpiło 29 wykonawców. Wszyscy uczestnicy 
profesjonalnie przygotowali się do występów, wykonawcy prezentowali się w 
kolorowych strojach. Przybyło blisko 390 uczestników.  

22.Pozyskaliśmy kolejne środki dla naszej gminy. Zarząd Województwa 
Mazowieckiego przyznał gminie Nowe Miasto nad Pilicą środki finansowe w 
wysokości 58.000,00 zł na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi we wsi 
Dąbrowa”. Dotacja została przyznana ze środków związanych z wyłączeniem z 
produkcji gruntów rolnych Departamentu Rolnictwa i Modernizacji Terenów 
Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego. Jest to 
kolejna dotacja na realizację inwestycji w gminie Nowe Miasto nad Pilicą, 
którą otrzymaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego w Warszawie. 

23.W dniu 6 czerwca 2011 roku na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
zorganizowana została zbiórka zużytego elektrosprzętu. Zbiórka spotkała się z 
dużym zainteresowaniem ze strony mieszkańców naszej gminy. Następną taką 
akcję zaplanowaliśmy na jesień tego roku. O terminie mieszkańcy zostaną 
powiadomieni. 
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24.W dniu 8 czerwca 2011 roku w świetlicy strażnicy OSP przy ul. Rawskiej w 
Nowym Mieście nad Pilicą odbyło się spotkanie dotyczące usprawnienia 
przepływu informacji i poprawy przekazu komunikacyjnego na linii Władza 
samorządowa – Mieszkańcy gminy. Spotkanie związane było z udziałem w 
konkursie „Super Samorząd  2011” realizowanym w ramach akcji „masz głos 
– masz wybór” organizowanym przez Fundację im. Stefana Batorego i 
Stowarzyszenie Szkoła Liderów pod Patronatem Prezydenta i Senatu RP. 
Inicjatorem tego spotkania było Stowarzyszenia Lokatorów Lotnik. 

25.W dniu 12 czerwca 2011 r na terenie nowomiejskiego parku odbył się III 
Powiatowy Przegląd Zespołów Nieprzetartego Szlaku. Organizatorem imprezy 
było Starostwo Powiatowe w Grójcu oraz Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie. Podziękowania dla Dyrekcji, nauczycieli i uczniom Publicznego 
Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą, którzy wsparli organizatorów 
pomocą w ramach wolontariatu. 

26.W dniu 11 czerwca 2011 roku w Nowym Mieście nad Pilicą odbył się 
zorganizowany przez Stowarzyszenie Biegiem przez Polskę I CROSS 
MARATON NAD PILICĄ. Trasa poprowadzona została w lasach 
przylegających do rzeki Pilicy. Trasa biegowa o długości 42 km lub 
półmaraton – 21km. Wystartowało 88 zawodników z Polski , Litwy i Białorusi. 

27.W dniu 14 czerwca 2011 roku zakończono i odebrano roboty budowlane 
polegające na remoncie 2 sanitariatów (damski i męski) w budynku 
użyteczności publicznej - dworzec PKS na pl. Kościuszki w Nowym Mieście 
nad Pilicą. Zakres robót obejmował roboty ogólnobudowlane, instalację 
elektryczną i wodno-kanalizacyjną. Wartość wykonanych robót wyniosła 
18.327,00 zł brutto.  

28.W drodze zapytania cenowego wyłoniono autora projektu sieci wodociągowej 
z przyłączami we wsi Nowe Strzałki (od drogi gminnej relacji Nowe Strzałki – 
Jeziorzec do działki nr 155). Sieć o długości ok. 710 mb + 3 przyłącza. 
Wpłynęły 3 oferty. Najdroższa 23 370,00 zł., najtańsza 10 824,00 zł. Wybrano 
ofertę najtańszą. 

29.Zakończono budowę sieci wodociągowej II etap przy ul. Tomaszowskiej 42 w 
Nowym Mieście nad Pilicą. Ogólny koszt – 7 144,98 zł. brutto. 

30.W dniu 15 czerwca 2011 roku Burmistrz Miasta i Gminy uczestniczyła w 
spotkaniu z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego Panem Adamem 
Struzikiem. Tematem spotkania była „Przyszłość finansów samorządów 
terytorialnych”, oraz realizacja inwestycji na terenie gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą, finansowanych ze środków urzędu marszałkowskiego. 

31.W dniu 19 czerwca 2011 r. (niedziela) w Małych Łęgonicach przy zalewie 
odbędą się zawody wędkarskie o Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą. 

32.W dniu 26 czerwca 2011 roku OSP w Nowym Mieście nad Pilicą zaprasza 
wszystkich  na I Piknik Strażacki z prawdziwie strażackimi atrakcjami. Na 
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„targowicy”, w godzinach 15.00 a 22.00, będzie można „od kuchni” pozna 
pracę strażaków i samemu przez chwilę poczuć się strażakiem. 

33.W marcu w szkołach podstawowych z terenu naszej gminy odbył się Konkurs 
Plastycznego "Bezpiecznie na wsi", pod honorowym patronatem Ministra 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi - Marka Sawickiego. Na etapie gminnym wyłoniono 
zwycięzców, których prace przeszły do etapu powiatowego. Podsumowanie 
konkursu i wręczenie nagród odbędzie się 20 czerwca 2011 roku w szkołach 
podstawowych z udziałem przedstawicieli placówki KRUS i Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą. 

34.Zapraszamy na Dni Nowego Miasta w dniach 2-3 lipiec 2011 roku (sołtysi 
otrzymają plakaty) oraz 13 sierpnia na Festyn Letni. 

35.Zapraszamy na Dożynki Gminne na Górce Św. Rocha dnia 28 sierpnia 2011 
roku. 

Radny Jędrka poprosił panią Burmistrz aby w okresach międzysesyjnych 
ujmowała ile i czego dotyczą wydawane decyzje i zarządzenia nadmienił, że byłby to 
szerszy pogląd na pracę w gminie. Pani Burmistrz poinformowała, że decyzji, 
zarządzeń zleceń jest wydawanych zbyt dużo i nie w sposób je wszystkie zapisywać. 
Zarządzenia są publikowane na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. 
Przewodniczący Rady p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że niektóre z zarządzeń 
są przedstawiane Radzie taką procedurę określa Statut.  
Radny Stanisław Orzeszek odniósł się do wypowiedzi pani Burmistrz w programie 
telewizyjnym z dnia 26 maja br. Pani Burmistrz poprosiła o całą wypowiedź w 
nagraniu wówczas ustosunkuje się do tej wypowiedzi.  
 

PKT 6 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej – Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 
większości uroczystościach uczestniczył z panią Burmistrz.  
Poinformował, że do Biura Rady wpłynęły pisma: 
- Wniosek wraz uchwałą RIO z dnia 15 czerwca 2011 roku. 
- Pismo Posterunku Policji w Nowym Mieście z dnia 09.06.2011 roku w sprawie 
udziału Kierownika Posterunku Policji w sesjach Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
nad Pilicą. 
- Pismo Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie z dnia 03.06.2011 
roku w sprawie sporu p. Małgorzaty Dziuba z p. Haliną. i Zygmuntem Bińkowskich.  
- Pismo z dnia 15.06.2011 roku dotyczące odpowiedzi w sprawie sporu p. Małgorzaty 
Dziuba z p. Haliną. i Zygmuntem Bińkowskich.  
- Pismo od Radnego Tomasza Pietruchy z dnia 19.05.2011roku w sprawie 
przekazania protokołów z komisji sesji, kopii nagrań cyfrowych. 
- Pismo Marszałka Województwa Mazowieckiego z dnia 07.06.2011 roku w sprawie 
nie przystąpienia do realizacji projektów systemowych w ramach Poddziałania 7.1.1. 
- Pismo p. Burmistrz z dnia 31.05.2011roku dotyczące odpowiedzi na pismo 
Marszałka Województwa Mazowieckiego z dnia 07.06.2011r. 
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- Pismo p. Burmistrz z dnia 20.05.2011r. w sprawie nocnej i świątecznej pomocy 
lekarskiej. 
- Podanie p. Edmunda Pietrzaka z dnia 07.06.2011 roku w sprawie umożliwienia 
budowy mostu na rzece Pilicy w miejscowości Domaniewice. 
- Pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Radomiu z dnia 18.04.2011r. dot. wyborów 
ławników na kadencję 2012-2015. 
- Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 15.06.2011 r. w 
sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
Burmistrzowi absolutorium. 
- Pismo od mieszkańców wsi z dnia 17.06.2011 r. dotyczące podziękowania za 
budowę mostu na rzece Pilica w miejscowości Gostomia. 
- Pismo od p. Burmistrz z dnia 25.03.2011 roku skierowane do Radnego Stanisława 
Orzeszka. 
- Pismo z dnia 14.06.2011 roku do Radnego Stanisława Orzeszka dot. odpowiedzi na 
interpelację. Wymienione pisma są do wglądu w Biurze Rady. 
 
Protokół ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji odczytał Przewodniczący 
Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król. W dniu 28 kwietnia 2011 roku 
odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
nad Pilicą na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Omówienie możliwości przejęcia budynku Posterunku Policji przez Gminę 
Nowe Miasto nad Pilicą. 

2. Omówienie możliwości przejęcia terenu po byłym lotnisku. 
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

Pani Burmistrz zapoznała członków Komisji z pismem dotyczącym 
możliwości przejęcia budynku Posterunku Policji przez Gminę Nowe Miasto nad 
Pilicą. Nadmieniła, że w rozmowach przeprowadzonych na temat przejmowania 
Posterunków były informacje, że Policja ma skromny budżet aby utrzymać 
nieruchomość. Przejęcie budynku wiąże się z kosztami remontu, utrzymania jakie 
ponosiłaby Gmina. Część pomieszczeń byłaby użyczona przez Gminę, na rzecz 
Komisariatu Policji. Jednostka policyjna płaciłaby wyższy podatek za dzierżawę, 
który jest większy niż podatek będąc właścicielem. W budynku mieszkają dwie 
rodziny jedna uiszcza zobowiązanie podatkowe, druga zalega w płaceniu. 
Członkowie Komisji po dyskusji wypracowali wniosek o nie przejęciu nieruchomości 
stanowiącej siedzibę Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą. W głosowaniu 
członkowie Komisji 13 – za, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Pani Burmistrz zapoznała członków Komisji z pismem dotyczącym 
możliwości przejęcia terenów po byłym lotnisku przez Gminę Nowe Miasto nad 
Pilicą. Poinformowała, że była podjęta procedura starania przejęcia tych terenów. W 
rozporządzeniu, zapisani byliśmy w wykazie lotnisk wojskowych, z wykorzystaniem 
na potrzeby lotnictwa cywilnego. Wystosowane zostało pismo o przekazanie nam 
terenów po byłym lotnisku o powierzchni 536 ha. W piśmie otrzymanym z 
Ministerstwa Infrastruktury jest możliwość przekazania tych terenów, ale o mniejszej 
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powierzchni 435 ha. Wystosowano pismo dotyczące o dodatkowe rozszerzenie 
działki oznaczonej 2189 będącą drogą. W odpowiedzi resort obrony narodowej 
poinformował, że działka ta jak i pozostałe stanowią drogi dojazdowe do 
nieruchomości lotniskowych, a także do innych działek znajdujących w 
bezpośrednim sąsiedztwie. Resort nie widzi konieczności rozszerzenia zakresu 
rzeczowego nieruchomości. 
Pani Burmistrz nadmieniła, że w odpowiedzi resortu możemy być właścicielami 
terenów o powierzchni 434 ha, ale terenów tych nie możemy sprzedać, jedynie 
możemy wydzierżawić na minimum 33 lata. Jeżeli tereny zostaną przejęte to co pół 
roku będą musiały być robione raporty czy je zgodnie wykorzystujemy z 
przeznaczeniem, a przeznaczenie to lotnisko cywilne. Aby lotnisko funkcjonowało 
musielibyśmy spełnić określone warunki, ale nie jesteśmy w stanie zabezpieczyć tych 
warunków. Wystosowane było pismo o złagodzenie tych warunków do tej pory nie 
ma odpowiedzi na pismo. Pani Burmistrz zwróciła się do członków Komisji o 
wyrażenie swojej opinii w kwestii przejęcia terenów po byłym lotnisku. Nadmieniła, 
że nadal jest możliwość przejęcia i jest możliwość przystąpienia do przetargu.  
Radny pan Dariusz Dziurowicz stwierdził, że na takich warunkach nie korzystnych 
dla nas nie można przejąć bo cała odpowiedzialność na przyjęciu tych warunków 
spoczywa na nas. Nie możemy sobie pozwolić na uruchomienie czegoś co kiedyś 
uruchomione funkcjonowało przy pomocy odpowiedniej kadry wojskowej. Radny 
pan Stanisław Motyl stwierdził, że wszystkie ustalenia dotychczasowe przekazania 
zawarte w opinii resortu obrony przestały obowiązywać i w związku z tym resort 
obrony oczekując od nas wniosku o przyjęciu sam sformułuje warunki. Położenie 
lotniska ze względów strategicznych dla Ministerstwa Obrony i funkcjonowania sił 
powietrznych jest niezbędne i bezwzględu na to czy to przejmie samorząd czy 
inwestor zagraniczny to te warunki, które kiedyś sprecyzował resort obrony 
dotyczącej całej logistyki będą nie zmienione. 
Pan Marian Dziedzic stwierdził, że rozporządzenie o którym była mowa dotyczy 
konkretnych lotnisk, natomiast mówiąc o konkretnych warunkach przejęcia to 
wynikają one z Ustawy o lotniskach publicznych i Ustawa ta się nie zmieniła. W 
związku z tym, że samorząd nie przejął lotniska to rozporządzenie z 24 grudnia 2008 
roku będzie się zmieniało i albo to lotnisko będzie w wykazie i wtedy samorząd 
będzie mógł go przejąć albo nie będzie, wtedy wówczas będzie sprzedane, bo tylko 
na tej zasadzie będzie mógł przejąć samorząd, jeżeli będzie lotniskiem użytku 
publicznego.  
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kacprzyk stwierdził, że należy skupić 
się na 15 ha w pozyskaniu inwestora dla Podstrefy na terenie miasta co mogłoby nam 
przynieść korzyści.  
Członkowie Komisji wypracowali wniosek o odstąpienie przejęcia nieruchomości na 
terenie po byłym lotnisku, przystąpiono do głosowania na stan obecnych 13 radnych, 
10 – za, 3 – wstrzymały się, 0 – przeciw. Pani Burmistrz prosiła o opinię w 
przedmiotowej sprawie dwóch Komisji Oświatowo – Społecznej i Gospodarczo – 
Budżetowej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk zapoznał Komisję z 
pismem od Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie dotyczącego 
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budowy parkingu przy cmentarzu komunalnym w Nowym Mieście nad Pilicą. Radny 
Jędryka spytał jak się ustosunkowuje pani Burmistrz do tego pisma. Pani Burmistrz 
poinformowała, że jeśli chodzi o drogę, która jest nazywana parkingiem jest w pasie 
drogowym, natomiast powyżej tej działki nie jest to własność gminy. Obecnie w 
rejonie cmentarza komunalnego w pasie drogowym funkcjonuje zatoka postojowa 
umożliwiająca zatrzymanie pojazdów wzdłuż krawędzi jezdni. Wielkość gruntów 
znajdujących się między jezdnią a parkanem jest nie wystarczająca, aby wybudować 
tam parking spełniając warunki bezpieczeństwa przy drodze wojewódzkiej klasy G, 
(bezpieczny wjazd i wyjazd z parkingu) przy obecnym natężeniu ruchu. 

 
Radny Tomasz Pietrucha przytoczył treść publikacji na stronie internetowej 

Urzędu Miasta i Gminy odnośnie przejęcia terenów po byłym lotnisku . W 
rozumieniu radnego Pietruchy wynik głosowania na posiedzeniu wspólnym Komisji 
wynikał wyłącznie z tego, że jest to duża inwestycja i duży ciężar wartościowy.  

Radny Jędryka zapytał czy jest możliwość budowy parkingu przy cmentarzu 
komunalnym w Nowym Mieście nad Pilicą. Przewodniczący Rady Miejskiej 
wyjaśnił, że w kwestii tej Komisja zapoznała się z treścią pisma od Mazowieckiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie wyjaśniające procedurę budowy 
parkingu. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wystosował pismo z 
Biura Rady Miejskiej do Komendanta Posterunku Policji w Nowym Mieście nad 
Pilicą asp. mgr Janusza Dobrosza w sprawie nieprawdziwych wpisów na stronie 
internetowej ,,nowe miasto nad pilicą republika. pl.” w sprawie ustalenia właściciela 
lub osób wyżej wymienionej strony.  
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minut przerwy. Po przerwie wznowiono 
obrady.  
 

PKT 7 
 

- Skarbnik Miasta i Gminy poinformowała, że Burmistrz Miasta i Gminy zgodnie z 
ustawą o finansach publicznych przedkłada sprawozdanie finansowe jednostki 
samorządu terytorialnego - Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 2010 rok, 
składające się z: bilansu wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą, bilansu 
jednostki budżetowej, rachunku zysków i strat jednostki (wariant porównawczy ) 
sprawozdanie łączne jednostek budżetowych, zestawienia zmian w funduszu 
jednostki sprawozdanie łączne jednostek budżetowych, bilansu gospodarstwa 
pomocniczego jednostki budżetowej, rachunku zysków i strat jednostki (wariant 
porównawczy) sprawozdanie łączne gospodarstw pomocniczych, zestawienia zmian 
w funduszu jednostki sprawozdanie łączne gospodarstw pomocniczych.  
Pani Skarbnik przedstawiła bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego Gminy Nowe Miasto nad Pilicą sporządzonego na dzień 31.12.2010 
roku aktywa stan na koniec roku  środki pieniężne wynosiły 817 475,55 zł., 
należności i rozliczenia na koniec roku wynosiły 125 886,79 zł. Łączna suma 
aktywów na koniec roku wynosiła 943 362,34 zł. Pasywa stan na koniec roku 
zobowiązań wynosił 353 092,88 zł., natomiast niedobór budżetu wynosił -
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1 190 483,59 zł., skumulowana nadwyżka lub niedobór na zasobach budżetu wynosił 
1 440 034,05 zł. Łączna suma pasywów wynosiła 943 362,34 zł. 
Pani Skarbnik zapoznała z bilansem jednostki budżetowej aktywa stan na koniec roku 
aktywa trwałe wynosiły 20 969 761,95 zł., aktywa obrotowe 481 975,96 zł. Suma 
aktywów na koniec roku wynosiła 21 451 737,91 zł. Pasywa stan na koniec roku 
fundusz wynosił 20 638 139,71 zł., fundusz jednostki 17 234 386,95 zł., wynik 
finansowy netto 3 403 752,76 zł., zobowiązania krótkoterminowe i fundusze 
specjalne 813 598,20 zł., zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 127 081,45 zł. 
Suma pasywów na koniec roku wynosiła 21 451 737,91 zł. 
Pani Skarbnik przedstawiła rachunek zysków i strat jednostki (wariant porównawczy) 
stan na koniec roku zysk wynosił 3 403 752,76 zł. 
Skarbnik zapoznała z zestawieniem zmian w funduszu jednostki stan na koniec roku 
fundusz wynosił 20 638 139,71 zł. 
Pani Skarbnik przedstawiła bilans gospodarstwa pomocniczego jednostki budżetowej 
aktywa stan na koniec roku wynosił 8 109 386,94 zł. natomiast aktywa obrotowe 
165 556,62 zł. Suma aktywów wynosiła 9 238 301,13 zł. Pasywa stan na koniec roku 
fundusz wynosił 8 236 054,03 zł., zobowiązania krótkoterminowe i fundusze 
specjalne wynosiły 38 889,53 zł. Suma pasywów wynosiła 8 274 943,56 zł.  

Pani Skarbnik przedstawiła rachunek zysków i strat jednostki (wariant 
porównawczy) stan na koniec roku zysk wynosił 22 770,42 zł. oraz zestawienie 
zmian w funduszu jednostki stan na koniec roku fundusz wynosił 8 236 054,03 zł. 
Załącznik nr 3 do protokołu. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że Burmistrz Miasta i 
Gminy zgodnie z ustawą o finansach publicznych przedłożyła sprawozdanie 
finansowe jednostki samorządu terytorialnego Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą za 2010 rok, składające się z: bilansu wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą, bilansu jednostki budżetowej, rachunku zysków i strat jednostki (wariant 
porównawczy ) sprawozdanie łączne jednostek budżetowych, zestawienia zmian w 
funduszu jednostki sprawozdanie łączne jednostek budżetowych, bilansu 
gospodarstwa pomocniczego jednostki budżetowej, rachunku zysków i strat jednostki 
(wariant porównawczy) sprawozdanie łączne gospodarstw pomocniczych, 
zestawienia zmian w funduszu jednostki sprawozdanie łączne gospodarstw 
pomocniczych. sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2010 
rok, sprawozdania z realizacji planu finansowego samorządowej instytucji kultury 
oraz informacji o stanie mienia komunalnego. Sprawozdanie obejmuje wykonanie 
dochodów i wydatków w zakresie zadań własnych gminy, zadań zleconych przez 
administrację rządową, zadań zrealizowanych na podstawie porozumień między 
jednostkami samorządu terytorialnego oraz przychodów i wydatków Gospodarstwa 
Pomocniczego Zakładu Usług Komunalnych działającego do dnia 31 grudnia 2010 
roku przy Urzędzie Miasta i Gminy, zrealizowanych inwestycji, sprawozdania z 
działalności samorządowej instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia 
komunalnego jako dokument towarzyszący sprawozdaniu z wykonania budżetu za 
2010 rok. W pierwotnej wersji uchwały budżetowej na 2010 rok Rada uchwaliła 
dochody w wysokości 16 988 616 zł., natomiast wydatki w wysokości 19 188 975 zł., 
gdzie planowany deficyt budżetu wyniósł 2 200 359 zł. Jego źródłem finansowania 
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deficytu budżetowego zaplanowano zaciągnięcie kredytów i pożyczek w kwocie 
1 125 000zł., nadwyżkę budżetową w kwocie 275 359 zł. oraz wolne środki w 
wysokości 800 000zł. Nowelizacji uchwały budżetowej dokonywano w trakcie roku 
budżetowego uchwałami Rady oraz Zarządzeniami Burmistrza. Po uwzględnieniu 
wszystkich uchwał Rady Miejskiej oraz Burmistrza Miasta i Gminy plan dochodów 
budżetu wyniósł 18 058 928,00 zł., zaś plan wydatków budżetu wyniósł 
19 691 013,00 zł. z planowanym deficytem budżetu w wysokości 1 632 085,00 zł., a 
jako źródła pokrycia deficytu wskazano przychody z tytułu nadwyżki budżetowej z 
lat ubiegłych w kwocie 1 282 085,00zł. oraz wolne środkami w wysokości 
800 000,00zł. W ramach dochodów i wydatków określone zostały środki na 
realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych gminie ustawami w wysokości 2 289 557 zł. Otrzymano również dotacje 
na zadania własne gminy w kwocie 357 862 zł. Po uwzględnieniu wszystkich zmian 
w budżecie plan dochodów i wydatków w zakresie dotacji celowych zamknął się 
kwotą 2 647 419zł. Planowane dochody budżetu miasta i gminy 18 058 928,00 zł., 
zrealizowano w kwocie 17 678 958,77zł. co stanowiło co stanowiło 97,90% 
przyjętego planu ogółem. Pani skarbnik na zakończenie omawiania realizacji budżetu 
miasta i gminy za 2010 rok stwierdziła, że wykonanie budżetu realizowało się w 
następujących wielkościach: dochody budżetu zamknęły się kwotą 17 678 958,77zł w 
tym dochody bieżące – 16 843 979,67zł. i dochody majątkowe – 834 979,10 zł.  
Wydatki budżetu zamknęły się kwotą 18 869 442,36 zł. w tym wydatki bieżące – 
14 852 117,90 zł., dochody majątkowe – 4 017 324,46zł. Związku ze znaczącą kwotą 
wydatkowaną w 2010 roku na realizację zadań inwestycyjnych, rok budżetowy 2010 
zamknął się deficytem w wysokości 1 190 483,59 zł., który został pokryty nadwyżką 
budżetową z lat ubiegłych – 740 483,59zł. oraz wolnymi środkami – 450 000,00 zł. 
Załącznik nr 4 do protokołu. 
- Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przedstawił Uchwałę Nr 
RIO – R/168/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie z dnia 11 kwietnia 2011 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za rok 2010 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Załącznik do 
protokołu nr 5. 
 
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że 
sprawozdanie finansowe za 2010 rok szczegółowo wcześniej omówiła pani Skarbnik 
nadmieniła, że sprawozdanie zostało dokładnie omówione na posiedzeniu Komisji. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i w głosowaniu na stan obecnych 5 radnych, 5 
– za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się.  
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że 
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok, szczegółowo również przedstawiła 
pani Skarbnik na posiedzeniach Komisji nadmieniła, że członkowie Komisji nie 
wnieśli uwag. W głosowaniu na stan obecnych 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymał się 
– 0.  
 



 21

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek przedstawiła Uchwałę Nr 
1/2011 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 7 
czerwca 2011 roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium. Poinformowała, że 
uchwałę podjęto w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego w obecności 5 
radnych na regulaminową liczbę 5 Członków Komisji przy 5 głosach za. Załącznik 
do protokołu nr 6. 
 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą przedstawił Uchwałę 
Nr RIO -R/282/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie z dnia 13 czerwca 2011 r. w sprawie opinii o przedłożonym wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi absolutorium z wykonania budżetu za rok 2010. Załącznik 
do protokołu nr 7. 
 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Stanisław Motyl pogratulował 
pani Burmistrz i pani Skarbnik tak wspaniałych wskaźników życzył aby tegoroczne 
osiągnięcia i wyniki nie były gorsze. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król pogratulował 
pani Burmistrz trafnie podejmowanych decyzji co pozytywnie wpłynęło na realizację 
zadań w 2010 rok. Realizacja tych zadań wynikała z gospodarności znajomości 
stawianych zadań przed Burmistrzem. 
Radny Stanisław Orzeszek stwierdził że jest za udzieleniem absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu na 2010 rok. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk pogratulował p. Burmistrz 
wykonania budżetu. Wysoko została oceniona praca w minionym roku co dało 
odzwierciedlenie w jesiennych wyborach samorządowych. 
 

PKT 8a 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt Uchwały w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu za 2010 rok i 
sprawozdania finansowego. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad 
w/w projektem uchwały w głosowaniu jawnym za 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 
0, na stan obecnych 13 radnych uchwalono Uchwałę Nr IX/42/2011 w 
przedmiotowej sprawie. Załącznik do protokołu nr 8. 
 

PKT 8b 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt Uchwały w 
sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok. Pytań nie stwierdzono 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały w głosowaniu jawnym za 
13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, na stan obecnych 13 radnych uchwalono 
Uchwałę Nr IX/43/2011 udzielając tym absolutorium  Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Nowe Miasta nad Pilicą za 2010 rok. Załącznik do protokołu nr 9. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej wręczył kwiaty i pogratulował jednogłośnego 
uzyskania absolutorium za 2010 rok pani Burmistrz Barbarze Gąsiorowskiej. Życzył 
dalszych sukcesów na niwie samorządowej do gratulacji dołączyli się radni i sołtysi 
obecni na sali obrad. Pani Burmistrz podziękowała za zaufanie, miłą współpracę za to 
że wspólnie z radnymi budżet został opracowany i w sumie większości był 
zrealizowany. Nadmieniła, że wszystko to co robimy to dla społeczeństwa dość duże 
środki udało nam się pozyskać z zewnątrz i mieszkańcy podczas wyborów to 
docenili. Pani Burmistrz podziękowała pani Skarbnik za dobre wyniki i za czuwanie 
nad realizacją budżetu.  
 

PKT 8c 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt Uchwały w 
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2011 roku. Pytań nie stwierdzono 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały w głosowaniu jawnym za 
13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, na stan obecnych 13 radnych uchwalono 
Uchwałę Nr IX/44/2011 w/w przedmiotowej sprawie. Załącznik do protokołu nr 10. 
 

PKT 8d 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt Uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu 
na dofinansowanie zakupu sprzętu do rehabilitacji dla Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały w głosowaniu jawnym za 
13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, na stan obecnych 13 radnych uchwalono 
Uchwałę Nr IX/45/2011 w/w przedmiotowej sprawie. Załącznik do protokołu nr 11. 
 

PKT 8e 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie na 2011 rok. Poprosił Skarbnika Miasta i Gminy o 
zreferowanie projektu uchwały. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator 
poinformowała, że planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2011 rok zwiększa 
się o kwotę 189 261zł., planowane wydatki budżetu miasta i gminy na 2011 rok 
zwiększa się o kwotę 1 348 000zł. Po zmianach plan dochodów budżetu miasta i 
gminy wynosi w kwocie 21 076 187zł. natomiast plan wydatków wynosi 
23 373 587zł. W związku z tymi zmianami zwiększa się deficyt o kwotę 1 158 739zł. 
i wynosi 2 297 400zł. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały w głosowaniu jawnym na stan obecnych 13 radnych, za – 10, 
przeciw – 1, wstrzymało się – 1, uchwalono Uchwałę Nr IX/46/2011 w 
przedmiotowej sprawie . Załącznik do protokołu nr 12. 
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Radny Stanisław Orzeszek zwrócił uwagę aby do uchwały zmiany w budżecie 
przygotowywać do każdej zmiany odrębną uchwałę. Przewodniczący Rady 
poinformował, że ustawa o finansach publicznych nie przewiduje takich zmian. 
Radny Pietrucha stwierdził, że nie widzi argumentacji na podwyższenie inwestycji o 
30% budowy mostu na rzece Pilica w miejscowości Gostomia. Nadmienił, że były 
zapewnienia pani Burmistrz, że w razie nie pozyskania wystarczających środków z 
zewnątrz realizacja zadania nie będzie wykonana. Przewodniczący Rady Miejskiej 
poinformował, że dokumentacja odbudowy mostu opracowana była przed powodzią. 
Wówczas most nie był na tyle zniszczony a elementy można było wykorzystać. Na 
wskutek powodzi część elementów mostu została zatopiona i to przyczyniło się do 
zwiększenia kwoty na realizację zadania.  
Pani Burmistrz poinformowała, że środki na realizację zadania odbudowy mostu 
pozyskano w kwocie 830,000zł. Należy pamiętać o dużym udziale mieszkańców. 
Został złożony wniosek o zwiększenie kwoty dofinansowania wniosek został 
pozytywnie rozpatrzony na chwilę obecną nie wiadomo na jaką kwotę otrzymamy 
dofinansowanie. Jeżeli chodzi o wartość mostu to w tym momencie przedkładamy 
500,000zł. na zakup części które utonęły podczas powodzi. Jaką kwotę 
wykorzystamy to okaże się po przetargu. O realnej kwocie można mówić wtedy 
kiedy zadanie zostanie zrealizowane. Każda inwestycja jest przeanalizowana, dużo 
środków pozyskujemy i każda inwestycja jest wykonywana dla mieszkańców. 
Burmistrz stwierdziła, że decyzje zawsze były słuszne a społeczeństwo oceniło w 
wyborach samorządowych.  
 

PKT 8f 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały w 
sprawie skierowania do Rady Ministrów RP apelu o podjęcie działań zmierzających 
do pomocy polskim rolnikom. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad 
w/w projektem uchwały w głosowaniu jawnym za - 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 
0, na stan obecnych 13 radnych uchwalono Uchwałę Nr IX/47/2011 w/w 
przedmiotowej sprawie. Załącznik do protokołu nr 13. 
 

PKT 8g 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały w 
sprawie upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości. Pytań 
nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały w 
głosowaniu jawnym za - 12, przeciw – 1, wstrzymało się – 0, na stan obecnych 13 
radnych uchwalono Uchwałę Nr IX/48/2011 w/w przedmiotowej sprawie. Załącznik 
do protokołu nr 14. 
 

PKT 8h 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
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na lata 2011-2014. Poprosił Skarbnika Miasta i Gminy o zreferowanie projektu 
uchwały. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że dokonuje się 
zmiany w przedsięwzięciu w wydatkach bieżących, zmian w przedsięwzięciu w 
wydatkach majątkowych. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad 
w/w projektem uchwały w głosowaniu jawnym za - 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 
2, na stan obecnych 13 radnych uchwalono Uchwałę Nr IX/49/2011 w/w 
przedmiotowej sprawie. Załącznik do protokołu nr 15. 
 

PKT 9 
 

Pan Radny Pietrucha zapytał kto odpowiada za podpis UM i G na stronie 
internetowej, która funkcjonuje w Urzędzie Miasta i Gminy oraz czy jest możliwość 
opublikowania na stronie internetowej wyrażenia swojej opinii jako radnego w 
jakiejś sprawie i kwestii. Pani Burmistrz stwierdziła, że w podpisie UM i G to są to 
pracownicy urzędu i jeżeli się radny z czymś nie zgadza może złożyć swoje 
niezadowolenie na piśmie. 

Pan Marian Dziedzic poinformował, że Stowarzyszenie Lokatorów Lotnik z 
Nowego Miasta wraz nowomiejskim samorządem i partnerami wzięło udział w 
konkursie ,,Super samorząd 2011”. Pierwszy etap został zakończony.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Zbigniew Kacprzyk odczytał pisma: 
 - od Ministerstwa Infrastruktury Sekretarza Stanu p. Tadeusza Jarmuziewicza z dnia 
11 lutego 2011 roku, 19 kwietnia 2011 roku. 
- odpowiedzi p. Burmistrz na pismo Ministerstwa Infrastruktury z dnia 21 lutego 
2011 roku, 13 maja 2011 roku. 
Pani Burmistrz wyjaśniła kwestię odpowiedzi pisma do Ministerstwa Infrastruktury 
nadmieniła, że nadal jesteśmy zainteresowani przejęciem terenów po byłym lotnisku 
na dzień dzisiejszy obowiązuje uchwała Rady Miejskiej poprzedniej kadencji, która 
upoważnia Burmistrza do przejęcia tych terenów. Zgodnie z prawem w odpowiedzi 
nie można było napisać, że Rada nie upoważnia Burmistrza ponieważ uchwała, która 
obowiązuje upoważnia.  
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na dzień dzisiejszych nie mamy 
potencjalnych inwestorów.  
 

PKT 10 
 

Pani sołtys wsi Zalesie złożyła podziękowania w imieniu swoim i mieszkańców dla 
pani Burmistrz i Radnym Rady Miejskiej za wykonanie nawierzchni. Odbioru 
dokonano w dniu 18 maja br.  
Pani sołtys wsi Józefów zgłosiła brak oznaczenia miejscowości Józefów oraz 
zainstalowanie świateł na terenie miasta na skrzyżowaniu ul. Tomaszowskiej z ul. 
Rawską (przy Klasztorze o.o. Kapucynów). 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że światła by się przydały, ale 
wykorzystanie świateł w jeden dzień w tygodniu (dzień targowy) integruje duże 
koszty. Nadmienił, że najlepszym rozwiązaniem byłaby budowa obwodnicy. 
Konsekwentnie ktoś pisał odwołania w sprawie realizacji tego projektu i kwestia 
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obwodnicy ciągnie się do dziś. Nadmienił, że p. Burmistrz zabiega aby realizacja 
tego zadania została rozpoczęta.  
Pani Helena Pardej złożyła gratulacje pani Burmistrz i Pani Skarbnik za tak 
wspaniałych osiągniętych wyników. 
W dyskusji w sprawie budowy mostu na rzece Pilica w miejscowości Domaniewice 
radni ustosunkowali się do prowadzenia rozmów z prywatnym inwestorem p. 
Edmundem Pietrzakiem. 
Radny Tomczyk wnioskował aby ustawić znak drogowy zwierzęta domowe na 
drodze Rokitnica - Godzimierz.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad 
zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i stanowi integralną część protokołu. 
 
 
Protokołowała       Przewodniczył 
 
mgr Marzena Białas      Zbigniew Kacprzyk 


